



## Bestyrelsesmøde nr. 1-2021

14. januar 2021 kl. 19.00 - virtuelt

### Referat:

Deltagere: SH, PEP, AEP, PDF, JLL og TB

#### 1. Sidste referat

Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsemøde: Der er en slå fejl i punktet Find vej i: Harte Skole, Er under findveji skolen. Der skal stå "er under findveji skolen" (og ikke Findvej). Ellers ingen kommentar.

#### 2. Diverse

- Corona
  - Status – hvordan agerer vi med et forsamlingsforbud på henholdsvis 5, 10 og 50 personer (træning, stævner, fællesspisning, sociale arrangementer).  
JL: Overvejer at gen-opstarte mandagstræning som ren virtuel træning, opbakning fra bestyrelsen.  
Løbetræning laves ikke for grupper af 5 da man "bryder" sin boble.  
Såfremt der åbnes for gruppe af 10, genoptages løbetræning lig med tidligere.  
Fællesspisning og andre sociale arrangementer afventer udviklingen.
  - DOF og økonomi: Regnskabet bliver positivt.

#### 3. WOC2022 (PEP)

- Status: Der er ikke sendt ansøgning til Corona-pujle, pga. kompleksiteten i reglerne. Der arbejdes på det. Direktøren i DOF har interessekonflikt, pga. familie i elitetruppen. Håndteres. Kommunerne arbejder på, hvad der ønskes, at have ud af et så stort sportsarrangement i trekantsområdet.

#### 4. Arrangementer (PEP)

- KOK løb
  - "Genåbnings-løb" i Frederikshåb: Intet nyt. Løb af af Niels D. er p.t. parkeret, bl.a. pga. JFM Lang og WOC Tour. I januar er der desuden et vinter Corona løb i Frederikshåb.
  - Klubmesterskaber - Vi mangler fortsat at hædre mesterne for sprint: Punktet er en "husker".
  - Status for kommende løb
    - Testløb til EOC-udtagelse (24/4): Uvished pga. Corona.
    - JFM Lang (22/8): Forventes gennemføres.
    - Der arbejdes på biathlon i sep.
    - 2. div match-løb, i september. 26/9
- Vintercup – status: Der er ikke "Vintercup" men Corona løb. Det giver udfordringer med nyere løbere, da de selv skal tage initiativ til at komme afsted. Vi skal huske når vi selv arrangerer, at være gode til vejledning/guide omkring startsted/p-plads m.v. Generelt skønt med Corona-løbene.
- KOK-event - Per hjælper Lars med at få kontakt til manden bag GORM-event: Nyt tiltag blev præsenteret af Lars H. Rigtig fin løsning. "Barnet" skal have et navn – Susanne laver en konkurrence.



## Kolding Orienterings Klub

- Night Trail – status: **Intet nyt, afventer**

### 5. Kort og skove (PEP)

- Marielund – status: **Intet nyt siden sidst. Der mangler opdatering af Peters og Jes' sidste rekoniseringer.**  
**Grundmaterialet er "Skævt" og der skal rettes helt fra bunden.**
- Oversigt over KOK kort – hvor: **Der er en oversigt over hvilke kort vi "ejer" i O-service, hvor det kan indtastes hvor kortene er.**  
**PEP giver PDF rettighed til at kan lægge O-kort ind på landkortet.**

### 6. Sportslig (PDF)

- Onsdagstræning
  - Børne og ungdom: **Det anbefales, at vi afholder en planlægningsdag nu, så vi er klar når træningen starter op igen (TBL kontakter Anders og Kent).**
  - Voksen – løbetræning: **Plan/program for kommende sæson. PDF indkalder.**
- Mandagstræning (styrke- og stabilitetstræning) **JL: Vil genopstarte jf. tidligere i referat (virtuelt)**
- Børne- og ungdomstræning i KOK. Struktur: Kent og Anders vil prøve at kigge på kandidater til trænere (der skal laves en jobbeskrivelse) – status fra Aders D: **Vi har fortsat ungdomstræningen frem til jul, hvor Niels har lavet baner og Kent har fungeret som primær træner. Det var godt og blev ved med at give tilgang af løbere. Det er dog et midlertidigt setup, der skal erstattes af noget mere holdbart. Vi har endnu ikke fundet nogle trænerkandidater, men vil lave et opslag. Lige nu ligger alt stille, hvor Kent nok har mere end almindeligt travlt (Corona).**
- Tørtræning (For både b/u og voksen), eksempelvis 30 min. tørtræning/tekniktræning til foråret: **Virtuel vejledning om**
  - O-service (DOF-akademi har afholdt bl.a. for brugere. Kan genbruges - Er måske bedre når det åbner igen, så læringen bliver brugt.
  - Guide vejledning til brug af GPS ure / app's / o-track m.v. (Kan det gøres virtuelt?) PDF og PEP drøfter muligheder.
  - O-teknisk virtuelle møder?
- U18 – PEP undersøger de økonomiske konsekvenser: **Niels er med nu. Gustav træder ud pga alder. Det koster 1.000 kr. pr. samling. Klubben betaler 50% og familien betaler 50%. Der er ca. 3 samlinger om året.**  
**Hvis Gustav kommer i talentgruppen, vurderes det ud fra de økonomiske krav, der kommer der fra.**
- Ungdomsarbejdet i DOF: **Intet væsentligt nyt.**
- TVO – hvem deltager aktivt i forår 2021?  
**Deltager: Niels, Søren, Jens og Gustav.**  
**Der er kommet nye optagelseskriterier, der betyder at løbere skal indstilles af klubben. Løberne skal kende forventningerne til løberen – PEP informerer forældre og løbere over 18 informeres direkte.**  
**Der er et kriterie omkring deltagelse i udlandet, vi gerne vil drøfte - PEP.**
- Mini-O - træner nr. 2 samt bestyrelsens opbakning  
**Der er fuld opbakning fra bestyrelsen, men der bør også være opbakning fra deltagerne. Tina drøfter med Kent hvad der er behov for fra bestyrelsens side.**

### 7. Klubliv (TB).

- Klubbøj - Klubaftale med Trimtex: **Tina har underskrevet aftale. Vi kan købe på Trimtex hjemmeside med rabat. Tina sender rabatkode ud.**  
**Administration af klubbøj overgår til Anne Mette A efter næste bestilling i november.**



## Kolding Orienterings Klub

- Find-Vej status:
  - Opdatering af Marielund folder: er færdig og lagt på hjemmeside. I Marielund er pæle flyttet og gravet ned, manglende skilt på post 8 er monteret, mangler lige at få fjernet folder kasserne og få sat et nyt kort og folder op ved Naturskolen
  - City folder: er færdig og lagt på hjemmeside.
  - Vejen/Grønnevang Skole: Intet nyt
  - Christiansfeld: Intet nyt
- Modtagelse af nye medlemmer: Bør klubben have en ny-medlemsansvarlig? Kan vi tilbyde en mentor ordning til nye løbere? – og hvad er forventninger til mentoren. Der skal være en forventningsafstemning om hvad mentorens arbejde indebærer. TBL kunne være en af de potentielle mentor og ny medlemsansvarlig.
- Klubture i 2021
  - Påsketur Rømø. Vi har betalt og bestilt overnatningen. Det er muligt at lave en efterårstur derved. De er åbne for at vi kan flytte det. Aase tager kontakt til dem.
  - Bornholm (Höst Open). Afventer
- Generalforsamling 2021: Indkaldelse er sendt ud. Skal det afholdes virtuelt eller udskydes? Vi afventer til et par uger før. Udskyder en gang og afholder evt. virtuelt ved fortsat forsamlingsforbud under 50. Kort beretning. Tina laver udkast og sender rundt til kommentering.
- Medlemsoversigt: 189 medlemmer inkl. passive. 161 aktive.
- Børneattester: Vi har indhentet børneattester på Kent, Peter, Anders D, Marie Louise, Christa, Hanne Staugaard, Josephine og Trine.

### 8. Økonomi (AEP)

- Regnskab, opfølgning på regnskab for 2020: Forløbige regnskab og forslag til budget 2021 blev gennemgået og godkendt (afventer de sidste poster om klubbøje).
- Investeringer
  - 2 firkantede klubtelte (SH) – undersøger tryk på teltet. Susanne afventer pris.

### 9. Biathlon/Skydeudvalget

- Status: Intet nyt.

### 10. Udvikling af klubben

- Opfølgning på målsætning for 2020 – se vedhæftede: Tina sender ud til kommentering sammen med beretningsudkast.
- Koordineringsteams - Kort/arrangement, Træning, Kommunikation og Klubliv: udvalgene "kører" - intet nyt
- Voksentræning i Sydkredsen: Venter på opstart (efter corona).

### 11. Eventuelt

- Billeder af bestyrelsen 😊 udskydes til den nye bestyrelse
- PEP: Vi har indberettet mestre for 2020. Poul Moritzen Biathlon og Jack Skrydstrup DM mellem.
- Sydkredsens klubledermøde bliver virtuelt. Tilmelding via o-service. 8/2-2020.

### 12. Bestyrelsesmøder

- Generalforsamling 24. februar 2021 Risiko for udskydelse.
- Bestyrelsesmøde 2. marts 2021 Tilsvarende risiko for udskydelse.